
PROTOKOŁ NR LXVIII/2023
z sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie

która odbyla się w dniu 22 czerwca 2023 roku.

Ad.1

0  godzinie  10QQ Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w Jędrzejowie  Wacław Kędra
otworzył  obrady  LXVIIl  sesji  Rady  Miejskiej  w  Jędrzejowie.  Wiceprzewodniczący  Rady
powitał    zaproszonych    gości,    radnych,    bumistrza,    naczelników    Urzędu    Miejskiego
w Jędrzejowie, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz sołtysów.

Ad.2

Wiceprzewodniczący W. Kędra stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział  16 radnych
i orzekł, że jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwał.

Wiceprzewodniczący  W.  Kędra  zgłosił  kandydaturę  radnego  T.  Kota  na  sekretarza  obrad
LXVIIl sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie. Innych kandydatur nie zgłoszono. Radny T. Kota
wyraził zgodę na kandydowanie.
Wiceprzewodniczący   W.   Kędra  poddał   pod   głosowanie   kandydatuę   radnego   T.   Kota
na sekretarza obrad LXVIIl sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie:

W glosowaniu wzięlo udzial 16 radnych.

Za                                   -            16 glosów
Przeciw                         -             O glosów
Wstrzymalo się          -             O glosów

Rada Miejska w Jędrzejowie wybrała radnego T. Kota na sekretarza obrad LXVIIl sesji Rady
Miejskiej w Jędrzejowie.

Ad.3

Porządek obrad:
1.    Otwarcie sesji.

2.    Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.   Przyjęcie protokołów z LXvl sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia 9 maja

2023 roku oraz LXVIl nadzwczajnej sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia
9 maja 2023 roku.

5.    Sprawozdanie z działalności Bumistrza między sesjami.
6.   Infomacja o realizacji uchwał podjętych na sesjach Rady Miejskiej w Jędrzejowie

w dniu 9 maja 2023 roku.
7.   Debata nad raportem o stanie gminy Jędrzejów za 2022 rok.
8.   Uchwała w sprawie udzielenia Bumistrzowi Miasta Jędrzejowa wotum zaufria.
9.   Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  oraz sprawozdania

z wykonania budżetu miasta i gminy Jędrzejowa 2a 2022 rok.



a)   odczytanie  opinii  Regionalnej  lzby  Obrachunkowej   w  Kielcach  dotyczącej
sprawozdania z wykonania budżetu,
b)  głosowanie nad projektem uchwały.

10. Uchwała  w  sprawie  udzielenia  Bumistrzowi  Miasta  Jędrzejowa  absolutorium
za 2022 rok.
a)   odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium,
b)  odczytanie  opirii  Regionalnej  lzby  Obrachunkowej  w  Ftielcach  w  sprawie
wniosku Komisji Rewizyjnej,
c)   głosowanie nad projektem uchwały.

11. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2023 rok.
12. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów

na lata 2023 -2033.
13. Uchwała w sprawie emisji obligacji.
14. Uchwała  w   sprawie   powołania  zespołu  dla   wyrażenia   opinii   o   zgłoszonych

kandydatach na ławników do  Sądu Okręgowego  w Kielcach i  Sądu Rejonowego
w Jędrzejowie.

15. Uchwała w sprawie udzieleria dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej  pw.  Trójcy
Świętej w Jędrzej owie na przeprowadzenie prac restauatorskich.

16. Uchwała  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  Gminnym  Programie  Profilaktyki
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii
na rok 2023.

17. Uchwała  w  sprawie  powołania  Rady  Społecznej  Zakładu  Podstawowej  Opieki
Zdrowotnej w Jędrzej owie.

18. Uchwała w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno - fianasowej Zakładu
Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jędrzejowie.

19. Uchwała w sprawie określenia stawki za  1  kilometr przebiegu pojazdu w Gminie
Jędrzejów      do      obliczenia      zwrotu      kosztów     jednorazowego      przewozu
dzieci/młodzieży/uczniów   niepełnosprawnych   przez   rodziców   lub   opiekunów

prawnych.
20. Uchwała w sprawie przeznaczenia do sprzedaży  w drodze przetargu publicznego

niemchomości komunalnej .
21. Uchwała w sprawie przeznaczenia do sprzedaży  w drodze przetargu publicznego

nieruchomości komunalnych.
22. Uchwała w sprawie wyrażeria zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.
23. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości komunalnych

ograniczonym prawem rzeczowym.
24. Sprawy różne.
25. Zamknięcie obrad.

Bumistrz  Pan  M.  Piszczek  poinfomował,  że  na  poszczególne  komisje  wpłynął  projekt
uchwały,     dotyczący     udzielenia     pomocy     finansowej     Powiatowi     Jędrzejowskiemu
na organizację XIX Dożynek Powiatowych. Następnie poprosił o wprowadzenie do porządku
obrad     projektu     uchwały     w     sprawie     udzielenia     pomocy     finansowej     Powiatowi
Jędrzej owskiemu na organizacj ę XIX Dożynek Powiatowych.



Wiceprzewodniczący   W.   Kędra   poddał   pod   głosowanie   wniosek   Bumistrza   Pana   M.
Piszczka.

W  g]osowaniu  nad  wnioskiem w  sprawie wprowadzenia  do  porządku  obrad  projektu
uchwaly   w    sprawie   udzie]enia   pomocy   finansowej    Powiatowi   Jędrzejowskiemu
na organizację XIX Dożynek Powiatowych wzięlo udzial 16 radnych.

Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  przyjęła  w/w  wniosek  Bumistrza  M.  Piszczka  następującą
ilością głosów:

Za                                    -              16 glosów
Przeciw                                          O głosów
Wstrzymalo się          -               O glosów

Poiządek obrad z wprowadzonym projektem uchwaU.

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3 . Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołów z LXvl sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia 9 maja 2023 roku
oraz LXVIl nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia
9 maja 2023 roku.
5. Sprawozdanie z działalności Bumistrza między sesjami.
6.   Infomacja  o  realizacji  uchwał  podjętych  na  sesjach  Rady  Miejskiej   w  Jędrzejowie
w dniu 9 maja 2023 roku.
7. Debata nad raportem o stanie gminy Jędrzejów za 2022 rok.
8. Uchwała w sprawie udzielenia Bumistrzowi Miasta Jędrzejowa wotum zaufania.
9.    Uchwała   w   sprawie   zatwierdzenia   sprawozdania   finansowego   oraz   sprawozdania
z wykonania budżetu miasta i gminy Jędrzejowa za 2022 rok.
a)  odczytanie opinii  Regionalnej  lzby Obrachunkowej  w Kielcach dotyczącej  sprawozdania
z wykonania budżetu,
b) głosowanie nad projektem uchwały.
10.  Uchwała w  sprawie  udzielenia  Bumistrzowi  Miasta  Jędrzejowa  absolutorium  2a  2022
rok.
a) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium,
b) odczytarie opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie wniosku
Komisji Rewizyjnej ,
c)          głosowanie nad projektem uchwały.
11.         Uchwała    w    sprawie    zmian    w    budzecie    miasta    i    gminy    na    2023     rok.
12.   Uchwała  w  sprawie   Wieloletniej   Prognozy   Finansowej   Miasta  i   Gminy   Jędrzejów
na lata 2023 -2033.
13 . Uchwała w sprawie emisji obligacji.
14. Uchwała w sprawie powołania zespołu dla wyrażenia opinii o zgłoszonych kandydatach
na ławników do Sądu Okręgowego w Kielcach i Sądu Ręjonowego
w Jędrzej owie.



15. Uchwała w sprawie udzielenia dotaęji dla Parafii Rzymskokatolickiej  pw.  Trójcy
Świętej w Jędrzęjowie na przeprowadzenie prac restauratorskich.

16. Uchwała  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  Gminnym  Programie  Profilaktyki
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii
na rok 2023 .

17. Uchwała  w  sprawie  powołania  Rady  Społecznęj  Zakładu  Podstawowej   Opieki
Zdrowotnej w Jędrzęjowie.

18. Uchwała w sprawie dokonania oceny sytuaęji ekonomiczno -fianasowej Zakładu
Podstawowej Opieki Zdrowotnęj w Jędrzęjowie.

19. Uchwała w sprawie określenia stawki za  1  kilometr przebiegu pQjazdu w Gminie
Jędrzęjów      do      obliczenia      zwrotu      kosztów     jednorazowego      przewozu
dzieci/młodzieży/uczniów   niepełnosprawnych   przez   rodziców   lub   opiekunów

prawnych.
20. Uchwała  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowęj  Powiatowi  Jędrzęjowskiemu

na organizaęję XIX Dożynek Powiatowych.
21. Uchwała w sprawie przeznaczenia do  sprzedaży w drodze przetargu publicznego

nieruchomości komunalnęj .

22. Uchwała w sprawie przeznaczenia do  sprzedaży w drodze przetargu publicznego
nieruchomości komunalnych.

23 . Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolęjnych umów najmu
24. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości komunalnych

ograniczonym prawem rzeczowym.
25. Sprawy różne.
26. Zamknięcie obrad.

Rada Mieiska w Jedrzeiowie iednoElośnie Dizviela Dorzadek obrad wraz
z wi)rowadzonvmi zmianami LXVIIl sesii. uwag nie wnoszac.

Ad4
Przyjęcie protokołów z LXvl  sesji Rady  Mięjskięj  w Jędrzejowie z dnia 9 mąja 2023  roku
oraz LXVIl nadzwycząjnęj sesji Rady Miejskięj w Jędrzęjowie z dnia 9 mąja 2023 roku.

W glosowaniu  nad  przyjęciem  protokolu  z  LXvl  sesji  Rady  Miejskiej  w Jędrzęjowie
z dnia gmaja 2023 roku, wzięlo udzia] 16 radnych.

Za                                   -             16 glosów

##+d.sŃ   :     :g#
RRada  Mięjska jednogłośnie  przyjęła  protokół  z  LXvl  se§ji  Rady  Miejskięj  w  Jędrzęjowie
z dnia 9 maja2023r., uwaE nie wnoszac.

W glosowaniu nad przyjęciem  protokolu z LXVIl mdzwyczajnej  sesji Rady Miejskiej
w Jędrzejowie z dnia 9 maja 2023 roku, wzięlo udzial 16 radnych.

Za -             16 glosów



##ał.stę    :     :g#
Rada  Mięjska jednogłośnie  przyjęła  protokół  z  LXVIl  sesji  Rady  Mięjskięj  w  Jędrzejowie
z dnia 9 maja 2023r., uwaq nie wnoszac.

Ad5
Rada   Miejska   w  Jędrzęjowie   przyjęła   sprawozdanie   z   działalności   Burmistrza  między
seąjami, uwaa nie wnoszac.

Ad.6
Rada  Mięjska  w  Jędrzęjowie  przyjęła  informację  o  realizaęji  uchwał  podjętych na  se§jach
Rady Miejskiej w Jędrzęjowie 9 maja 2023r., uwag nie wnoszac.

Ad.7
Debata nad raportem o stanie gminy Jędrzęjów za 2022 rok.

Głos zabrał radny T. Kot chcąc zapytać o dalszy rozwój sieci wodociągowęj na terenie gminy.
Dodąjąc, że jest to obecnie istotny temat ze względu na okres suszy. W dalszej  części radny
T.  Kot  zapytał  kiedy  będzie  rozpoczęcie  budowy  kanalizaęji.  Twierdząc,  że  inne  gminy
kończą etapy kanalizaęji a u nas aglomeraęja jędrzęjowska nie jest w pełni skanalizowana nie
wspominąjąc o terenach więjskich. Głos zabrał Burmistrz Pan M. Piszczek twierdząc, że nie
jest   to   prawda.   Jeżeli   chodzi   o   poziom   skanalizowania   aglomeraęji   mięjskięj   wynika
z programu oczyszczania ścieków komunalnych gdzie określony jest poziom skanalizowania,
my na dzień dzisiejszy gdybyśmy nie osiągnęli  wskazanego  skanalizowania byłyby płacone
kary. W dalszęj części Burmistrz Pan M. Piszczek wspomniał o przeznaczonych 50 mln zł na
przebudowę  oczyszczalni.  Burmistrz Pan M.  Piszczek przypomniał także,  że w tym okresie
skanalizowane  zostało  osiedle  Zamoście  i  za  „9  torem".  Ponadto  ostatnio  skamlizowana
została  ulica  Rakowska   i   Mały   Łączyn.   Jednocześnie   dodał,   że   nasze   skanalizowanie
przekracza  95%  co  wynika  z  kpośk.  Burmistrz  Pan  M.  Piszczdc  odniósł  się  do  kwestii
wykonywania   wodociągów   gdzie   oddany   został   niedawno   Prząsław,   Ciemo-Zaszosie.
Poinfomował  także,  że  na  dalsze  wykonanie  wodociągów  zostały  pieniądze  przyznane
z  subwenęji,  które  należy  wydatkować  do  końca  przyszłego  roh.  Pan  Burmistrz  zwrócił
uwagę,  że  modemizację  należy  wykonać  przy  tbęciu  wody  ze  względu  na  przekroczenia.
Gdzie  osiągane  są  górne  granice  przy  niektórych  zwiążkach.  Pan  Burmistrz  dodał,  że  nie
chodziło tu o bakteriach kałowych. Koszt takięj modemizaQji to ok. 30 mln zł. Nie wykonanie
tego   zadania  może   skutkować  problemami   z  dostarczeniem  wody  do   aglomeraęji.   Pan
Burmistrz   dodał,    że    najprawdopodobnięj    gmina   węjdzie    w   projekt   dofinansowania
do  przydomowych  oczyszczalni,  porieważ  nie  jest  możliwe  dostanie  dofinansowania  do
budowy kanalizaęji poza aglomeraęją  W dalszęj  części Pan Burmistrz szczegółowo omówił
wykonane i planowane inwestyęje dotyczące sieci. Głos zabrał radny W. Król zapytał o plany
dotyczące budowy tzw. „oczyszczali kompaktowych" obsług`łjących 100 -200 gospodarstw.
Pan  Burmistrz  zabrał  głos  przypominąjąc,  że  obowiązuje  uchwała  z  lat  wcześnięjszych
podjęta  nie  za jego  kadenęji,  dotycząca  określenia  systemu  wodno-kanalizacyjnego  gdzie
2awarta jest jedna centralna oczyszczalnia.  Jednocześnie dodał,  że to nie wyklucza rozmów
oraz  planów  w  t)m  temacie.  Ponadto  Pan  Bunnistrz  poinfomował,  że  były  już  plany
odnośnie   takich   oczyszczalni   lecz   jak   zawsze   problem   związany   jest   z   fimduszami.
Przypomniał także, że w 2014 roku rada gminy stała przed wielkim wyzwaniem związanym
z  oczyszczalnią  ścieków  a  teraz  jest  także   wielkie  wyzwanie,   dotyczące  ujęcia  wody,
ponieważ środków w budżecie nie jest wystarczająco.  Głos zabrał radny A. Bielecki zapytał

5



o   wodociąg   w   miejscowości   Prząsław   -   Ciemo,   ponieważ   prace   zostały   zakończone
a wodociąg w dalszym ciągu nie fimkcjonuje. Pan Bumistrz wyjaśnił, że problem polega na
braku przyłącza przy  przepompowni  na pograniczy  Sudołu  i  Prząsławia.  Jednocześnie  Pan
Bumistrz,  że problem polega teraz tylko na przyjęciu uchwały o przyjęciu aportu do spółki
oraz złożenia wniosku do Sądu Rejestrowego o powiększenie wartości spółki o przedmiotowy
odcinek.  W dalszej  części  głos zabrał radny  A.  Bielecki,  który  zapytał na jakim etapie jest
wodociąg  w miejscowości  Przysłów.  Pan Bumistrz odparł,  że jest na etapie  projektowym.
Radny  M.   Skrzypiec  zapytał  o  przebudowę  pływalni  miejskiej.  Pan  Bumistrz  wyjaśnił,
że  przetarg  jest  ogłoszony.  Jednocześnie  dodał,  że  na  ten  cel  jest   15   mln  zł  a  koszty
abstrakcyjnie  wzrosły.  Planowane  było  17  mln a realnie wychodzi  30  mln zł.  dlatego będą
pozyskiwane dodatkowe  środki na tą inwestycję.  Wniosek będzie  składany  do Ministerstwa
Sportu   ale   w   chwili   rozpoczęcia   inwestycji.   Pytanie   do   Pana   Bumistrza   skierował
wiceprzewodniczący W. Kędra pytając o gospodarkę odpadami a konkretnie chodzi o budowę
spalarni. Pan Bumistrz wyjaśnił, że były prowadzone rozmowy w tym temacie z inwestorem

:eeczjŁęłerĘsę:CdzbNiodd°o;ee%°otFe:łt:s"apć::n;tęśioTZo*eskr:Cłće,J:go°:jzęecśł:łerodźdóat
w temacie pozyskania fimduszy dla gminy na budowę spalami.

Ad.8
Uchwała w sprawie udzielenia Bumistrzowi Miasta Jędrzejowa wotum zaufania.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 16 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  udzieleria  Burmistrzowi
Miasta Jędrzejowa wotum zaufania, następującą ilością glosów:

Za                                     -             16 g]osÓw
Przeciw                                          O g]osÓw
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXVIII/542/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.9
Uchwała    w    sprawie    zatwierdzenia    sprawozdania    finansowego    oraz    sprawozdania
z wykonania budżetu miasta i gminy Jędrzejowa za 2022 rok.

Bumistrz  Pan  M.  Piszczek  odczytał  opinię   Regionalnej  lzby  Obrachunkowej  w  Kielcach
dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 rok.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 16 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwa]ę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego   oraz  sprawozdania  z  wykonania   budżetu   miasta  i  gminy  Jędrzejowa
za 2022 rok, następującą i]ością glosów:

Za
Przeciw

-             16 glosów
0 glosów



Wstrzymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwala Nr LXVIII/543/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad.10
Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jędrzejowa absolutorium za 2022 rok.

Przewodniczący   Komisji   Rewizyjnej    Ł.    Stanek   odczytał   sentencję   wniosku   Komisji
Rewizyjnej w sprawie absolutorium.

Bumistrz  Pan  M.   Piszczek  odczytał  sentencję  opinii  Regionalnej   lzby  Obrachunkowej
w Kielcach, dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium.

Radny pełniący fimkcję sekretarza sesji T. Kot odczytał projekt uchwały.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 16 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędmejowie  powzię]a  uchwalę  w  sprawie  udzieleria  Burmistrzowi
Miasta Jędrzejowa absolutorium za 2022 rok, następującą ilością glosów:

Za                                   -            16 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXVIII/544/23 w zalączeniu do protoko]u.

Ad.1l
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2023 rok.
Bumistrz Pan M. Piszczek odczytał autopoprawki do projektu chwały.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 16 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  i  gminy
na 2023 rok, następującą i]ością glosów:

Za                                   -            16 glosów
Przeciw                                        O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXVIII/545/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad.12
Uchwała  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Jędrzejów  na  lata
2023  -2033.

Brak uwag.



W glosowaniu wzię]o udzial 16 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzię]a  w  sprawie  Wieloletriej  Prognozy  Finansowej
Miasta i Gminy Jędrzejów na ]ata 2023 - 2033, następującą ilością glosów:

Za                                    -            16 g]osów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma]o się           -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXVIII/546/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 13
Uchwała w sprawie emisji obligacji.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 16 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwalę w sprawie emisji obligacji, następującą
ilością glosów:

Za                                   -            16 glosów
Przeciw                                        O glosów
Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXVIII/547/23 w zalączeniu do protokolu.

Wiceprzewodniczący W. Kędra zarządził 10 minutową przerwę w obradach.

Wiiceprzewodniczący W. Kędra poprosił o potwierdzenie quorum.

Ad. 14
Uchwała  w  sprawie  powołania  zespołu  dla  wyrażenia  opinii  o  zgłoszonych  kandydatach
na ławników do Sądu Okręgowego w Kielcach i Sądu Rejonowego w Jędrzejowie.

Wiceprzewodniczący W. Kędra przedstawił propozycję zgłoszonych na komisjach  członków
do   zespołu   dla   wyrażenia   opinii   w   składzie:   Janusz   Szumski   -   przedstawiciel   Sądu
Rejonowego w Jędrzejowie, Marcin Parzniewski - przedstawiciel Komendy Miejskiej Policji
w Jędrzejowie, Renata Kawiorska - sekretarz Gminy Jędrzejów, Paweł Wojda -radny Rady
Miejskiej w Jędrzejowie, Robert Knik -radny Rady Miejskie w Jędrzejowie.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udział 15 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędizejowie   powzięla   uchwalę   w   spi.awie   powolania   zespolu
dla  wyraźenia  opinii  o  zgloszonych  kandydatach  na  ]awników  do  Sądu  Okręgowego
w Kie]cach i Sądu Rejonowego w Jędrzejowie, następującą ilością g]osów:

Za                                   -            14 glosów
Przeciw                                         O g[osów
Wstrzyma]o się          -              1 g]osów



Powzięta Uchwala Nr LXVIII/548/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 15
Uchwała  w  sprawie  udzielenia  dotacji  dla  Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.  Trójcy  Świętej
w Jędrzej owie na przeprowadzenie prac restauatorskich.

Wiceprzewodniczący    W.    Kędra    poinfomował    zebranych,    że    komisje    merytoryc2me
pozytywnie  zaopiniowały  wniosek  Parafii  o  udzielenie  dotacji.  Głos  zabrał  radny  Łukasz
Stanek,  który  stwierdził,  że  takie  dotacje  mogą  być  przekazywane  tylko  i  wyłącznie  na
zabytki  wpisane  do  rejestru  a  ta  dotacja  ma być  przekazana  na  przebudowę  muru.  Radny
zapytał czy ten mu jest wpisany do rejestru. Pan Bumistrz wyjaśnił, że chodzi o renowację
„drogi krzyżowej" jednocześnie dodał,  że zapis dotyczy zabytku wraz z przynależnościami.
Informując jednocześnie, że wszystkie kwestie meiytoryczne zostały przeanalizowane dlatego
została uchwała poddana głosowaniu. Nie  zdarzyło  się tak aby coś co nie było  sprawdzone
zostało poddane głosowaniu.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 15 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwalę w sprawie udzie]enia dotacji dla Parafii
Rzymskokatolickiej   pw.   Trójcy   Świętej   w   Jędizejowie   na   pizeprowadzenie   prac
restauratorskich, następującą ilością glosów:

Za                                   -            15 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LXVIII/549/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 16
Uchwała    w    sprawie    wprowadzenia    zmian    w    Gminnym    Programie     Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023 .

Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzial 15 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzię]a   uchwalę   w   sprawie   wprowadzenia   zmian
w  Gminnym  Progi.amie Prof]]aktyki  i Rozwiązywania  Problemów A]koholowych  oraz
Przeciwdzia]ania Narkomanii na rok 2023,następującą ilością głosów:

Za                                    -            15 glosów
Przeciw                         -            O g]osów
Wstrzymalo się          -             O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LXVIII/550/23 w za]ączeniu do protokolu.



Ad.17
Uchwała  w  sprawie  powołania  Rady  Społecznej  Zakładu  Podstawowej  Opieki  Zdrowotnej
w Jędrzejowie.

Wiceprzewodniczący W. Kędra poinfomował, że wpłynęły następujące kandydatury do Rady

E::e:Ere!ei:Ła#c:eo|2::joe2w7.tj;#cęi,n.2ż:Ł:ekg;,pzedwzoe#%::yam?:y.2łp.onł:##:
Zwierzchowski - członek, Łukasz Stanek - członek, Urszula Kmk - członek, Anna Grzelec -
członek

Brak uwag.

W g[osowaniu wzięlo udzia] 15 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie powolania Rady Spolecznej
Zak]adu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jędrzejowie, następującą ilością glosów:

Za                                   -            15 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstizymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXVIII/5S1/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 18
Uchwała   w   sprawie   dokonania   oceny   sytuaęji   ekonomiczno   -   finansowej    Zakładu
Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jędrzejowie.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzia] 15 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędizejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  dokonania  oceny  sytuacji
ekonomiczno  -  finansowej  Zakladu  Podstawowej  Opieki  Zdrowotnej  w  Jędizejowie,
następującą i]ością glosów:

Za                                   -            15 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Jednakże  po  głosowaniu ustalono,  że prowadzący  obrady  nie  poinfomował radnych  co  do
treści przegłosowanej  uchwały, a mianowicie czy projekt uchwały poddany pod głosowanie,
dotyczył  pozytywnej   czy  negatywnej   sytuaęji  ekonomiczno  -  finansowej  ZPOZ.  W  tej
sytuacji uznano, że uchwała ze względu fomalnych nie została podjęta.

Ad. 19
Uchwała w sprawie określenia stawki za  1  kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Jędrzejów
do    obliczeria    zwrotu    kosztów    jednorazowego    przewozu    dzieci/młodzieży/uczniów
niepełnosprawnych przez rodziców lub opiekunów prawnych.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 15 radnych.

10



Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  określenia  stawki  za   1
ki]ometr   pmebiegu   pojazdu   w   Gminie   Jędrzejów   do   ob]iczenia   zwrotu   kosztów

jednorazowego  przewozu  dzieci/mlodzieży/uczniów  niepelnosprawnych  przez  rodziców
lub opiekunów prawnych, następującą ilością glosów:

Za                                   -            15 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O g[osów

Powzięta Uchwala Nr LXVIII/552/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 20
Uchwała     w     sprawie     udzielenia    pomocy     finansowej     Powiatowi     Jędrzejowskiemu
na organizację XIX Dożynek Powiatowych.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 15 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie udzielenia pomocy fhansowej
Powiatowi  Jędrzejowskiemu  na  organizację  XIX  Dożynek  Powiatowych,  następującą
ilością glosów:

Za                                   -            15 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LXVIII/553/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 21
Uchwała    w   sprawie    przeznaczenia   do    sprzedaży    w    drodze    przetargu   publicznego
nieruchomości komunalnej .

Głos  zabrał  Naczelnik  Pan  Wojciech Abramowicz  infomując  zebranych,  że  nieruchomość
zmajduje  się na terenach inwestycyjnych w południowej  części  Jędrzejowa i jest zbędna do
realizacji zadań własnych gminy Jędrzejów.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 15 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzięla uchwalę w sprawie pizeznaczenia do sprzedaży
w   drodze   przetargu   publicznego   nieriichomości   komuna]nych,   następującą   i]ością

osów:

Za
Przeciw

-             15 głosów
0 glosów

Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LXVIII/554/23 w zalączeniu do protokolu.
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Ad. 22
Uchwała    w    sprawie    przeznaczenia    do    sprzedaży    w    drodze   przetargu   publicznego
nieruchomości komunalnej .

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 15 i.adnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwalę w sprawie pHeznaczenia do sprzedaży
w   drodze   przetargu   pub]icznego   nieruchomości   komuna]nych,   następującą   ilością

glosów:

Za                                    -            15 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXVIII/555/23 w zalączeniu do protoko]u.

Ad. 23
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 15 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
koLejnych umów mjmu, następującą ilością g]osów:

Za                                    -            15 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstizymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Ni. LXVIII/556/23 w zalączeniu do pr.otokolu.

Ad. 24
Uchwała    w    sprawie    wyrażenia    zgody    na    obciążenie    nieruchomości    komunalnych
ograniczonym prawem rzeczowym.

Bumistrz M. Piszczek wprowadził autopoprawki do projelmi uchwały.

Ad. 2S
Głos  zabrał  radny  M.  Zimoch  gdzie  poinfomował,  że  występuje  w  imieniu  mieszkańców
miejscowości  Raków  stwierdził  jednocześnie,  iż  występuje  problem  z  mostem  na  rzece
Brzeźnica.   Rozpoczęte   są  prace  w  polu  a  przejazd  przez  przedmiotowy  most  stwarza
zagrożenie.   Pan   Bumiistrz   poinfomował,   że   odnośnie   mostu   interweniował   Naczelnik
Wydziału  Rolnictwa  i  Gospodarki  Gruntami  Pan W.  Abramowicz  i jednocześnie  dodał,  że
przedmiotowy  most rigdy  nie był w majątku gminy,  nie ma dokumentacji.  Pan Bumistrz
zwrócił  się  do  Naczelnika  Pana  W.  Abramowicza  aby  zorientował  się  jakie  prace  należy
wykonać  przy  przedmiotowym  moście.  Głos  zabrał  radny  W.  Król  potwierdzając  problem
zgłoszony   przez   radnego   M.   Zimocha.   Dodał,   że   zorientował   się   w   kwestii   prawnej
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i  poinfomował,  że  Wody  Polskie  wydzierżawią  teren  pod  przyczółki  czy  na  stopy  mostu.
Radny W. Król dodał, że mosty te w miejscowości Raków są potrzebne. Głos zabrał radny A.
Bielecki,    który    poruszył    kwestię    z    fimą    „Nexera"    wykonująca    światłowód    gdzie
przedstawiciele fimy nie stawiają się na umówione spotkania. Druga kwestią jest wykaszanie
terenu  budowy  ścieżki  rowerowej  i  przydrożnego  rowu.  Pan  Bumistrz  wyjaśnił,  że jakie
działania  nie  byłyby  podejmowane  to  zawsze  znajdą  się  osoby  którym  coś  przeszkadza.
I   zapewne   wykaszać   będziemy   musieli   ale   także   będziemy   rozmawiać   z   wykonawcą
przedmiotowych  prac.   W  dalszej   części  Pan  Burmistrz  wyjaśnił,  że  to  gmina  umówiła
spotkanie z przedmiotową firmą w zeszłym roku.  Jednocześnie wyjaśnił,  że sieć sżkieletowa
jest  własnością  województwa  a  sieci   lokalne   do  odbiorców  realizują  ci  którzy   wygrali
przetarg. Fima „Nexera" była zainteresowana taką budową i jest to prywatna fima, jedyną
fomą pomocy to w fomie pisemnej  o  udzielenie  infomacji czy dalej jest zainteresowana
budową.  Głos zabrał radny M.  Skrzypiec wystąpił z zapytaniem co się stało w kwestii PGE,
które  było  pomszane  na  poprzedniej   sesji  a  dotyczyły   dużych  kolejek.   Pan   Burmistrz
poinfomował, że uząd zwrócił się z pismem o udzielenie infomacji lecz nie był w stanie
odpowiedzieć  czy została udzielona jakaś odpowiedz z PGE po uzyskaniu takiej  infomacji
przekaże   ją    radnemu.    W    dalszej    części    wiceprzewodniczący    przywitał    przybyłych
przedstawicieli oświaty oraz związków. Głos zabrał Bumistrz Pan M. Piszczek podziękował
dyrektorom,  którzy  odchodzą na  emeiytury  a  są to  dyrektorzy  z  dużym  stażem pracy.  Pan
Bumistrz  imiennie  przywitał  Parią  Dyrektor  SP  Nr  3  Marię  Nowak,  Panią  Dyrektor  SP
w  Jasionnej  Elżbietę Pańtak,  Panią Elżbietę  Bartosz długoletnią przewodniczącą związków,
Pana Dyrektora SP Nr 2 Marka Maja. Pan Bumistrz podziękował za długoletnią współpracę.
Podziękowania także przekazał Wiceprzewodniczący Wacław Kędra.

Ad. 26
Zamknięcie obrad.

Wiceprzewodniczący W. Kędra zamknął LXVIIl sesję Rady Miejskiej w Jędrzejowie
o godz.12.11.

Protokołowała

:_`.::J:.Li

Barbara Gola

Zalaczmiki:
1 .  Lista obecności.
2. Podjęte uchwały.
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